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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 

 

Woensdag 26 januari 2011 

 

 

U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 

DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 

adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 

 

De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 26 januari 2011 is als bijlage opge-

nomen bij deze samenvatting. 

 

 

 

Aanwezig:  

A.G.H. Peters (voorzitter) 

M.A.M. Berends (PvdA) 

H.H. van de Boer (VVD) 

mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 

A. Huizing (PvdA) 

S. de Jong (CDA) 

mevrouw M.J. Kaal (CDA) 

A. Kerstholt (VVD)  

H. Klaver (CDA) 

K. Kuipers (GroenLinks) 

J. Langenkamp (GroenLinks) 

T.S. Medemblik (ChristenUnie) 

P.H. Oosterlaak (SP) 

G.J. Udding (VVD) 

E.R. Veenstra (PvdA) 

 

mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 

 

Voorts aanwezig de leden van GS: 

mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 

mevrouw J.G. Vlietstra (PvdA) 

H. Baas (ChristenUnie) 

R.W. Munniksma (PvdA) 

 

Afwezig: 

W.A.R. Boer (PvdA) 

A. Wendt (ChristenUnie) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt als volgt vastgesteld. 

Het agendapunt Toerisme in cijfers cs wordt als eerste punt behandeld in verband met een afspraak 

van gedeputeerde Munniksma in Den Haag. 

 

2. Samenvattingen vergadering 8 en 15 december 2010 en de lijst van toezeggingen 

De lijst van toezeggingen wordt aangepast en is aan deze samenvatting gehecht. 

 

De samenvatting wordt vastgesteld. 

 

3. Ingekomen stukken 

De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 

De fractie van de PvdA heeft gevraagd om agendering van de brief van GS van 9 december 2010 

over de Stand van Zaken haalbaarheidsstudie cluster (bio)polymeren (A2) en de memo van gedepu-

teerde Vlietstra van 4 januari 2011 over de ontwikkeling cluster (bio)polymeren. Agendering zal 

plaatsvinden in de Statencommissie BFE van 16 februari 2011. 

 

4. Rondvraag 

Glasvezel 

De fractie van de PvdA informeert naar de stand van zaken van de uitrol van de glasvezelkabel. 

Slechts 0,4% van de huishoudens in Drenthe zou zijn aangesloten. In de media verschijnen tegenge-

stelde berichten, is er een probleem of juist niet? Andere fracties dringen aan op een nota hoe om te 

gaan met, maar ook op tempo. Ook wordt genoemd dat zorgeconomie vraagt om een goede en ade-

quate snelweg. Ook zou in het onderzoek moeten worden betrokken de opmars van draadloos net-

werk. 

Gedeputeerde Vlietstra antwoordt bij de provincie geen verdere informatie bekend is zoals gevraagd. 

De vragen zijn uitgezet bij Ziggo en de KPN. Drenthe heeft in de periode 2004-2006 meegewerkt aan 

het aanleggen van glasvezelnet. Vervolgens is het probleem ontstaan bij de aansluiting naar de voor-

deur, dit komt moeilijk van de grond. Zij stelt voor eerst de stand van zaken helder te krijgen, dan kij-

ken of er een probleem is en zo ja, of dit betekent dat de provincie een rol kan en moet vervullen. 

 

Gedeputeerde Vlietstra zegt toe: De commissie verslag te doen van de gesprekken die met Ziggo en 

KPN worden gevoerd betreffende de uitrol van het glasvezelnet. 

 

Zonnefietspad 

De fractie van GL stelt vragen over het eerste fietspad (in Noord-Holland) dat zonne energie opwekt. 

Het fietspad krijgt een wegdek met geïntegreerde zonnecellen. GL heeft aandacht voor dit project 

gevraagd, hoe kan het dat niet is gelukt om dit project naar Drenthe te halen? Is het mogelijk om 

alsnog, maar dan op het platteland van Drenthe een project te starten? 

Gedeputeerde Klip antwoordt dat ook zij verrast was dat Noord-Holland wél een project heeft opge-

start. Drenthe heeft op advies van TNO geen project  ingediend. Dit heeft te maken met de technische 

stand van zaken. De aanleg is ongelofelijk kostbaar en onderhoudsgevoelig  

 

Gedeputeerde Klip zegt toe: Na te zullen gaan of een pilot voor een zonnefietspad op het platteland in 

Drenthe haalbaar is. 

 

WMD 

De fractie van het CDA informeert naar de stand van zaken met betrekking tot de herstructurering van 

de Waterleidingsmaatschappij Drenthe (WMD). De staten zouden hiervan op de hoogte worden ge-

houden. De lange stilte over dit onderwerp stelt de fractie niet echt op prijs. 
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Gedeputeerde Klip antwoordt dat de herstructurering bijna is afgerond. In dit geval hebben de staten 

geen formele rol. Wel zal GS de staten actief informeren. 

 

Gedeputeerde Klip zegt toe: de staten direct te informeren zodra de herstructurering bij de WMD een 

feit is. 

 

TT-circuit 

De fractie van het CDA informeert naar het proces om te komen tot een breed gedragen visie voor het 

TT-circuit en omgeving. Dit zou eind 2010 gereed zijn. Tot heden is hierover niets vernomen. 

Gedeputeerde Klip antwoordt dat het proces niet op schema ligt, maar dat het wel goed gaat. Het is 

een ongelofelijk weerbarstig proces. Er zijn veel belangen die een plek moeten krijgen. Zorgvuldigheid 

gaat boven snelheid. Omdat een visie niet voldoende is wordt ook gewerkt aan een convenant. Op dit 

moment zit het convenant in een cruciale fase. Op 15 februari a.s. bespreken zowel B&W van Assen 

als GS het visiedocument en het convenant. Zo spoedig mogelijk daarna worden PS geïnformeerd. 

Het traject is ook opgenomen in de structuurvisie, waarover de staten inmiddels een beslissing heb-

ben genomen. Het convenant wordt niet ter goedkeuring aan PS voorgelegd, als er projecten uit voort-

vloeien gaan die wél naar de staten. 

 

5. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden 

IPO 

De heer Berends (PvdA) meldt dat het verslag van de laatste IPO vergadering bij de ingekomen stuk-

ken is opgenomen. Er komt een evaluatie van het IPO, dit wordt afgewacht. Ook van het overleg met 

gedeputeerde Klip over het IPO is verslag gedaan, ook dit wordt op de lijst met ingekomen stukken 

geplaatst.  

Gedeputeerde Klip vult aan met de opmerking dat er gesprekken gaande zijn over een mogelijk nieu-

we bestuursakkoord. Er is nog geen duidelijkheid over de financiën (het verdeelmodel). Pas als dit 

duidelijk is kan er een bestuursakkoord worden gesloten. Gesprekken zijn gaande, het tijdpad wordt 

getemporiseerd. 

 

SNN 

De heer Kerstholt (VVD) geeft vanuit het ABSNN aan dat binnenkort een aantal rapporten van het 

SNN worden besproken (16/2) in de commissie. 

Gedeputeerde Vlietstra laat weten dat vanuit het ABSNN opdrachten zijn gegeven voor twee onder-

zoeken, het eerste uitgevoerd door ConQuaestor over het bestuur en de organisatie van het SNN. Het 

tweede rapport uitgevoerd door prof. dr. Herweijer gaat over de nieuwe werkwijze van het ABSNN. De 

evaluatie van Nordconnect wordt aan de orde gesteld bij de brede taakopvatting van het SNN. 

Op 31 januari komen de rapporten in het ABSNN aan de orde. 

 

EUROPA 

Mevrouw Kaal (CDA) meldt dat de statenwerkgroep DrEUn heeft vergaderd vooral over het opheffen 

van de Neue Hanze Interregio (NHI). De onlangs verschenen Nota Europastrategie van GS wil ze 

agenderen voor de vergadering van BFE van 16 februari a.s.  

De voorzitter merkt op dat hiervoor een onderbouwing dient te worden aangeleverd. 

 

 

6. Statenstukken/brieven 

 

6a. Brief van Gedeputeerde Staten van 7 juli 2010 over het Rapport Toerisme in Cijfers 2010 

 Rapport Toerisme in Drenthe: “in roerige tijden” door ECORYS Nederland BV 

 Brief van Gedeputeerde Staten van 2 november 2010 over Kansen voor Zorgeconomie 
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 (Geagendeerd op ver zoek van de fracties van de PvdA en GL) 

Inhoud van de brief: Op basis van jaarlijkse dataverzameling zoals ook benoemd in het ECORYS rap-

port worden trends zichtbaar. Bij de uitwerking van het provinciaal economische beleid zijn deze 

trendanalyses van belang. In de brief over kansen voor de zorgeconomie wordt het collegeprogramma 

geschetst waarin een belangrijke economische component zit en wordt aangegeven hoe de zorgeco-

nomie terug te vinden is in het provinciaal beleid en welke acties hieruit voortvloeien. 

 

Samenvattende reactie van de fracties  

Alle fracties hebben waardering voor de wijze waarop de provincie recreatie en toerisme aanpakt. De 

PvdA vraagt in haar onderbouwing naar concrete resultaten bijvoorbeeld over het aantrekken van 

Duitse toeristen, maar ook over het European Tourisme Institute. 

GL meent dat de trend weliswaar goed is, maar dat andere provincies het beter doen, hoe kan dat? 

GL vindt ook dat meer naar samenwerking met Fryslân en Groningen zou moeten worden gestreefd. 

Het is jammer dat het zakelijke toerisme geen speerpunt is. De VVD sluit hierbij aan. Ook het idee van 

een deltaplan voor toerisme lijkt zinvol. De CU merkt op dat wat goed is, ook goed moet blijven. De SP 

sluit zich bij de sprekers aan en noemt dat Drenthe ook als wandelprovincie op de kaart gezet kan 

worden maar dit geldt ook voor ruiters en camperaars. 

Het CDA vult aan met de opmerking dat ook in de nieuwe bestuursperiode ondernemers zowel fysiek 

als financieel de ruimte moeten krijgen. Het zou goed zijn om een vast percentage in de begroting op 

te nemen als bijdrage voor Marketing Drenthe. 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde  Munniksma merkt op dat GS de analyses onderschrijft. In 2011 zal nog meer gepro-

beerd worden om de twee rapporten in elkaar te schuiven. In de komende jaren zal gekeken worden 

wat de zakelijke markt kan betekenen voor Drenthe. Er is een discussie gaande wat de Duitse markt 

te bieden heeft. Van de basismodule die nu op de website staat verschijnt een Duitse versie. Voor 

zorgtoerisme komt een speciale module op de site. In het kader van European Tourisme Institute kan 

hij melden dat er bij de dierentuin in Emmen werk-leerplaatsen worden gecreëerd. 

Gedeputeerde Vlietstra onderschrijft de noodzaak tot samenwerking en benadrukt de verschillende 

verantwoordelijkheden. Marketing Drenthe moet de gelegenheid krijgen om sterk aan het imago te 

werken. Over de zorgeconomie in noordelijk verband geeft zij aan dat bij healthy ageing het netwerk 

Drenthe, Groningen en Fryslân een rol spelen, maar dat de zorgeconomie voor Drenthe wel een kans 

is. 

 

6b Statenstuk2010-457; Algemene subsidieverordening 2012 (herzien) 

Inhoud van het statenstuk: Door het Rijk is een Rijksbrede subsidiekader ontwikkeld. Het kader heeft 

een verplichtend karakter voor alle rijksorganen die zich met subsidieverlening bezighouden en moet 

leiden tot minder lasten voor burgers, bedrijven, instellingen en de overheid. In IPO verband is afge-

sproken dat de provincies met hun subsidiesystematiek hierbij zullen aansluiten. 

 

Samenvattende reactie van de fracties van de VVD en de SP.  

De SP mist de inhoudelijke kaderstelling in het stuk. Welke activiteiten worden gesubsidieerd, wan-

neer komen PS aan bod? De VVD vindt de wijzigingen wel erg bescheiden. Ook het toegezonden 

beleidskader risicomanagement is wel erg algemeen en niet toegesneden op de ASV. 

In tweede termijn merkt GL nog op moeite te blijven houden met de risicogroepen dit blijft onvoldoen-

de onderbouwd. 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

De vraag van de SP valt buiten deze verordening aldus gedeputeerde Baas. Maar te allen tijde is te 

zien aan wie subsidie wordt verstrekt. De kaderstellende rol van PS wordt tijdens de begrotingsbe-
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handeling vervuld en bij de Voorjaarsnota. Zoals op 8 december jl. is gevraagd zijn een aantal voor-

gestelde wijzigingen opgenomen. Niet wat al wettelijk is geregeld in een ander kader. Over de doel-

groepen merkt hij op dat het de bedoeling is om aan te geven dat aard en omvang van de organisaties 

van belang zijn. 

 

Status: De B-status van het stuk wordt gewijzigd in de A-status. 

 

6c. Brief van Gedeputeerde Staten van 17 november 2010 over Noordelijke samenwerking in 

 de bedrijfsvoering 

 (Geagendeerd op verzoek van de fractie van het CDA) 

Inhoud van de brief: met deze brief worden PS op de hoogte gesteld van de resultaten van het ver-

kennend onderzoek naar de mogelijkheden van samenwerking op de terreinen van primair de be-

drijfsvoeringfuncties in de drie noordelijke provincies. Ook worden de vervolgstappen weergegeven. 

 

Samenvattende reactie van de fracties   

De fracties van PvdA, VVD en de SP wijzen op het democratische gehalte van de voorgenomen sa-

menwerking. Die moet wel gewaarborgd zijn.  

Het CDA vraagt hoever de samenwerking gedacht wordt te gaan, hoe ver strekt de intentieverklaring? 

Waarom zou automatisering hier ook niet onder kunnen vallen? De VVD sluit hierbij aan. Het zou ook 

goed zijn om hierover op 16 februari verder te discussiëren als de rapporten van het SNN aan de orde 

zijn, aldus het CDA. Verder geeft deze fractie aan te staan voor een kleine overheid en zich dus hele-

maal te kunnen vinden in dit voornemen. Ook het tempo waarin het plaatsvindt, is voor de VVD van 

belang. De PvdA is met name benieuwd hoe het gaat met de politieke verantwoordelijkheid van de 

samenwerking. De SP vindt dat moet worden samengewerkt waar dat kan. GL is geen tegenstander 

van samenwerking, maar wat worden we er beter van? Ze wachten gedetailleerde onderzoek af. 

De CU merkt op dat samenwerking op veel terreinen kan waar het efficiëntie oplevert. De invulling kan 

overgelaten worden aan de managers, maar het moet wel goed georganiseerd worden. Wat de beste 

oplossing is, is vaak afhankelijk van het type organisatie en het werk.  

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde Vlietstra merkt naar aanleiding van de discussie over het opnieuw agenderen van dit 

stuk samen met de SNN stukken op, dat de onlangs getekende intentieverklaring in SNN verband 

niets van doen heeft met dit onderwerp, maar met het gezamenlijk optrekken naar Brussel. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat dit punt wellicht op 16 februari opnieuw aan 

de orde komt. 

 

6d. Brief van Gedeputeerde Staten van 9 december 2010 over End Term Review en  

 aankondiging terugblik. 

Inhoud van de brief: Met de komst van een nieuwe bestuursperiode is het goed om terug te kijken 

naar de afgelopen jaren. De End Term Review is een vervolg op de Mid Term Review zoals die was 

opgenomen in de VJN 2009. Het bevat een rapportage over alle prioriteiten uit de begroting. 

 

Samenvattende reactie van de fracties van VVD, PvdA, CDA, GL en CU. 

De fracties van VVD, PvdA, CU en CDA geven complimenten aan het college voor het behaalde resul-

taat. Wat niet gehaald is, is keurig omschreven. De PvdA zou in het vervolg de verantwoording van de 

Drentse samenleving aan het stuk willen toevoegen. Het bedrijfsleven in Meppel is echter ontevreden 

wat vindt GS daar van? 
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Het CDA wil graag de stand van zaken weten van het overleg met de Drentse gemeenten m.b.t Pro-

vincie Nieuwe Stijl en informeert naar de digitalisering. De CU constateert dat de samenwerking tus-

sen VVD, PvdA en CU goed heeft gewerkt. Er is meer gebeurd dan alleen maar op de winkel passen. 

GL neemt kennis van het stuk. Is het wel juist dat Hoogeveen als RSP project wordt genoemd? 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde Baas geeft aan dat als het gaat om de doelstellingen die nog niet helemaal zijn ge-

haald wel sprake is van een lopend proces. Het onderdeel uit de digitalisering wat niet op schema 

loopt betreft de E-dienstverlening. Dit wordt vooral veroorzaakt door de eisen van BZK en heeft te 

maken met het nationale uitvoeringsprogramma. De samenwerking met gemeenten in het kader van 

PNS loopt prima. Kern is om de uitvoering van de bezuiniging zodanig te laten verlopen dat dit niet 

voor extra problemen zorgt bij de betreffende organisaties. De samenwerking met de VDG verloopt 

momenteel goed. De aangekondigde bestuurkrachtmeting komt nog in 2011, voorbereidende werk-

zaamheden zijn inmiddels gestart. 

Gedeputeerde Vlietstra merkt op dat de werkelijke effecten van de versnellingsagenda nog niet alle-

maal zijn te geven. Coevorden is een RSP project en niet Hoogeveen, de fractie van GL heeft hierin 

gelijk. Het belang van de kernwaarde economische bedrijvigheid onderschrijft ze van harte. De dis-

cussie over de positie van Meppel herhaalt zich. Er is gekozen voor Assen en Meppel, maar daar-

naast doet de provincie heel veel in Meppel. Meppel moet zowel aansluiting zoeken bij Zwolle als bij 

de Drentse zuidas. Op 16 februari a.s. zal in de commissie gesproken worden over de financiële risi-

co’s van de RSP. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat er brede instemming is met de brief van GS. 

 

6e. Brief van het Presidium van 13 december 2010 over de Commissiestructuur 

Inhoud van de brief: op verzoek van het Presidium hebben de fracties hun visie kenbaar gemaakt van 

de huidige commissiestructuur. Geconstateerd is dat een meerderheid van de fracties voor handha-

ving is van de huidige commissiestructuur met daarbij een herschikking van onderwerpen.  

De aanbeveling van het Presidium is om dit voorstel over te nemen en in te voeren met ingang van de 

nieuwe statenperiode. 

 

Mevrouw Pannekoek geeft namens het Presidium een toelichting op de brief waarin ze benadrukt dat 

het hier gaat om een advies aan de komende staten.  

 

Samenvattende reactie van de fracties: 

Het onderbrengen van sport bij de commissie Omgevingsbeleid wordt door de meerderheid van de 

fracties afgeraden. Dit onderwerp past beter bij de voorgestelde commissie Cultuur & Economie. 

De fractie van de VVD stelt een andere opzet voor dan in de brief wordt verwoord, namelijk twee ver-

gaderingen van Provinciale Staten (PS) per maand van 13:30 – 18:00 uur, onder te verdelen in een 

informerend, een vragenstellend en een besluitvormend deel. Het vooraf vragen stellen in technische 

zin blijft dan ook mogelijk. Dit zou volgens de VVD leiden tot een efficiëntere manier van vergaderen 

met meer discussie en een duidelijkere zichtbaarheid naar de burgers toe.  

Het instituut commissieleden niet zijnde statenleden, past daar niet bij. Over spreektijden merkt de 

VVD op dat het om de inhoud gaat niet om de tijd die daar mee heen gaat. 

De voorgestelde indeling voor de commissies zoals genoemd in de brief daar kan de VVD zich in vin-

den. 

De PvdA kan leven met de bestaande commissiestructuur, maar omarmt het voorstel van de VVD. In 

ieder geval zou een pilot op zijn plaats zijn. Reagerend op de brief meldt de PvdA verder dat in begin-

sel een onderwerp bij één commissie moet worden ondergebracht. Hoe verhoudt deze brief zich tot 

het onlangs teruggetrokken Reglement van Orde? De PvdA heeft geen bezwaren tegen het handha-
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ven van commissieleden niet zijnde statenleden. Het CDA kan leven met het voorstel van het Presidi-

um, maar zal zich niet verzetten tegen een pilot zoals door de VVD voorgesteld. Deze zou dan wel 

minimaal een jaar moeten duren.  

De SP is vóór handhaving van de huidige commissiestructuur. Een andere begintijd is prima. Ook zou 

het goed zijn om per onderwerp op papier te zetten hoeveel tijd hieraan is besteed in de commissies. 

Commissieleden, niet zijnde statenleden, zouden in de door de VVD voorgestelde vorm ook kunnen 

meedoen aan het informerend en vragenstellend/opiniërende deel, niet aan de besluitvorming door 

PS. GL is voor het handhaven van de huidige commissiestructuur. GL verwacht dat er ná 2 maart 

minimaal 8 partijen deel zullen uitmaken van PS, waarvan een aantal kleine fracties.. Deze zijn gebaat 

bij eerder genoemde commissieleden. De CU kan leven met het huidige voorstel. De meerwaarde 

voor commissieleden niet zijnde statenleden, is voor kleine fracties erg groot. Zij verzetten zeker 40% 

van de werkzaamheden. In de VVD constructie is het inderdaad niet mogelijk – in staatrechtelijke zin – 

om te werken met commissieleden c.q. statenleden als niet zijnde statenleden. 

 

In de tweede termijn merkt het CDA op dat het verstandig is om te anticiperen op de gevoelens zoals 

die nu leven in deze staten. De VVD stelt voor om vanuit het Presidium een klein comité te vormen om 

het VVD voorstel verder uit te werken, inclusief het door de voorzitter genoemde organisatie c.q grif-

fiewerkzaamheden voor de nieuwe vergaderstructuur. De PvdA sluit hierbij aan en geeft als suggestie 

mee om dit voorstel te delen met die partijen die nu nog niet zijn vertegenwoordigd in de staten.  

 

Mevrouw Pannekoek geeft aan de reacties mee te zullen nemen naar de vergadering van het Presidi-

um. Verder merkt zij nog op dat het onderwerp Sport bij de statencommissie Omgevingsbeleid is on-

dergebracht vanwege het Olympisch plan 2020 wat een uitstraling heeft naar de ruimtelijke omgeving. 

Bij een aantal onderwerpen blijft het lastig om een onderwerp in slechts één commissie onder te bren-

gen. Het RvO zal worden aangepast op de nieuwe commissiestructuur. Zij is van mening dat een pilot 

ten minste één jaar moet duren. Tot slot geeft ze nogmaals aan dat het aan de nieuwe staten is om 

een beslissing te nemen. 

 

Gedeputeerde Baas laat desgevraagd weten dat GS dit onderwerp niet hebben besproken en het 

geheel over te laten aan PS. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat mevrouw Pannekoek de opmerkingen mee-

neemt naar de vergadering van het Presidium a.s. maandag 31 januari. De commissie zal worden 

geïnformeerd over de vervolgstappen. 

 

7. Mededelingen 

Geen. 

 

8. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 17:05 uur uur. 

De volgende vergadering zal plaatsvinden op 16 februari 2011. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van woens-

dag 16 februari 2011, 

 

 , voorzitter 

 

 

 , commissiegriffier 



Bijgewerkt op 26 januari 2011 1 

Toezeggingenlijst Statencommissie BFE 26 januari 2011       

        
Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van Zaken 

  

Statencommissie korte termijn 

1. Stand van zaken ICT project en 
Verbouwing provinciehuis 

Gedeputeerde Baas zegt toe nog voor 31 december 2010 
te komen met een globale stand van zaken van het ICT 
project én van het project verbouwing provinciehuis 
(PPvM). (PvdA) 

15-12-2010 31-12-2010 BFE 26.01.2011: Beantwoord met een 
presentatie aan de fractievoorzitters. 

2. Aanpassing ASV 2012 Gedeputeerde Baas zegt toe de gemaakte opmerkingen 
tijdens de BFE vergadering van 8 december 2010 mee te 
zullen nemen in het aangepaste statenstuk 2010-457; 
Algemene subsidieverordening 2012. 

08-12-2010 14-01-2011 Het aangepaste statenstuk is 
geagendeerd voor de BFE 
commissievergadering van 26 januari 
2011 

3. Stand van zaken glasvezelnet Gedeputeerde Vlietstra zegt toe te zullen informeren of 
informatie beschikbaar is over de stand van zaken van het 
glasvezelnet in Drenthe. 

15-12-2010 19-01-2011 Beantwoord in vergadering BFE 
26.01.2011 tijdens de Rondvraag 

4. Toezenden rapport Fin. 
verkenningen aan Dr. Raadsleden 

Gedeputeerde Baas: zegt toe na te zullen gaan wat de 
goedkoopste manier is om het rapport Financiële 
verkenningen toe te sturen aan de Drentse raadsleden. 
  

15-12-2010 27-01-2011 Beantwoord in vergadering BFE 
26.01.2011: de rapporten zijn digitaal 
beschikbaar gesteld en staan op de 
websites van elke gemeente. 

5. SNN werkwijze AB SNN meenemen 
naar DB 

Commissaris TICHELAAR zegt toe de gekozen werkwijze 
- het niet voorleggen van de brief via het AB SNN - mee te 
zullen nemen naar het DB SNN. 

03-11-2010 03-02-2011   
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6. Notitie over consequenties Drenthe 
irt EU subsidies 

De heer SWIERSTRA zegt toe dat GS voor 1 januari 2011 
met een notitie zullen komen over de consequenties voor 
Drenthe van het nieuwe landelijke beleid in relatie tot EU 
subsidies 

03-11-2010 03-02-2011 Beantwoord met brief GS d.d. 
14.12.2010 over beantwoording 
toezegging in statencommissie BFE 
van 3 november 2010 inzake Europa 

7. Toelichting risico's m.b.t. RSP+ 
(m.n. Florijnas) 

Gedeputeerde Vlietstra zegt toe om het onderwerp “de 
risico’s betreffende RSP+ (in het bijzonder de Florijnas)” 
nader toe te lichten voor de volgende 
commissievergadering BFE (CDA). 

10-11-2010 09-02-2011 Beantwoord in vergadering BFE 
15.12.2010. 
BFE 26.01.2011, voorzitter: 
toezegging blijft staan: in afwachting 
van afhandeling motie 2010-41 

8. Agendering rapporten SNN De voorzitter van de statencommissie zegt toe de 
agendering van deze stukken in het Presidium aan de 
orde de stellen 

08-12-2010 02-03-2011 Agendering zal plaatsvinden in de 
statencommissie BFE van 16 februari 
2011 

9. Stand van zaken reserves 
gemeenten 

Gedeputeerde Baas: zegt toe na te zullen gaan wat de 
stand van zaken is van de reserves bij de gemeenten in 
2013/2014 

15-12-2010 02-03-2011   

10. Inzage ICT project Gedeputeerde Baas zegt toe achteraf inzage te geven hoe 
het ICT project is verlopen (PvdA) 

15-12-2010 20-04-2011 BFE 26.01.2011: Eerst afronding 
project. De verwachting is 20 april, 
maar dit kan later worden. 

11. Informeren over gesprekken Ziggo 
en KPN inzake glasvezelnet 

Gedeputeerde Vlietstra zegt toe de commissie een verslag 
te doen van de gesprekken die worden gevoerd inzake de 
uitrol van het glasvezelnet met Ziggo en KPN. 

26-01-2011 20-04-2011   

12. Informeren over herstructurering 
WMD 

Gedeputeerde Klip zegt toe de staten direct te informeren 
zodra de herstructurering bij de WMD een feit is. 

26-01-2011 20-04-2011   
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13.Zonnefietspad Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan of een pilot 
voor een zonnefietspad op het platteland in Drenthe 
haalbaar is. 

26-01-2011 20-04-2011  

 

Statencommissie lange termijn 

1. Scherpe rapportage RSP+ Gedeputeerde Vlietstra zegt toe om in komende 
rapportages scherp te rapporteren m.b.t. RSP+ (VVD). 

10-11-2010 01-06-2011   

2. Drenthe in cijfers Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te willen gaan hoe de 
kerncijfers van Drenthe beter inzichtelijk gemaakt kunnen 
worden. 

26-05-2010 15-05-2011 Ruim voor VJN 2011 komt GS met 
een voorstel 
 (BFE 30-06-2010) 

3. Lijst verstrekte subsidies Gedeputeerde Vlietstra zegt toe om bij de Voorjaarsnota 
2011 een lijstje aan te leveren met alle verstrekte 
subsidies (VVD). 

10-11-2010 22-06-2011   

4. Informeren m.b.t. businesscase 
Shared Service Centre 

Gedeputeerde Klip zegt toe om de Staten tegen de zomer 
2011 op de hoogte te houden aangaande de 
businesscase van het Shared Service Centre (VVD). 

10-11-2010 22-06-2011   

5. Evaluatie Protocol humanitaire 
hulpverlening 

De Commissaris van de Koningin zegt het volgende toe: 
Een evaluatie van het Protocol humanitaire hulpverlening 
na twee jaar (CDA cs). 

08-12-2010 03-12-2012   

 

 

Moties 

M 41 RSP risco's PS dragen het College van GS op om voor 9 februari 2011 
de gevraagde informatie (meer inzicht in de financiële 
risico's per december 2010 die de provincie Drenthe loopt 
in het kader van de RSP-bestuursakkoorden) aan te 
leveren ter bespreking in de commissievergadering van 16 
februari 2011. 

15-12-2010 09-02-2011   
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M 2009-20 Stimuleringssubsidie PS verzoeken GS: 
 
- bij de toekenning van stimuleringssubsidies de mogelijke 
belemmeringen in het besluitvormingsproces voor 
concrete projecten weg te nemen en daarin de regie te 
pakken c.q. te intensiveren; 
- te bevorderen dat daar waar vanwege de provincie 
Drenthe aanbestedingen worden gegund of opdrachten 
verstrekt, tevens het aantal state- c.q. opleidingsplaatsen 
vast te stellen, in een werkbare verhouding tussen het 
aantal leerlingen en het reguliers personeel; 
- er bij alle betrokken instanties, die met een 
maatschappelijke financiering werken gunnen, er op aan 
te dringen dezelfde gedragslijn te volgen; 
- in samenspraak met de kennisinstellingen de praktische 
geschiktheid van de kandidaten op te voeren door middel 
van aanvullende programma’s en begeleiding; 
- In het kader van de planning en control cyclus te 
rapporteren over de bereikte resultaten. 

16-12-2009 02-03-2011 Na het zomerreces 2010 volgt een 
reactie van GS (BFE 30-06-2010) 

M 32 Polymeren PS verzoeken GS om een haalbaarheidsstudie op te 
stellen waarvan een incubator polymeren wezenlijk 
onderdeel van uitmaakt en dit PS aan te bieden voor 1 
januari 2011. 

10-11-2010 01-05-2011 BFE 26.01.2011: Eind maart 2011 
volgt een Plan van Aanpak 
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